

Til stede:

Siw-Anita Lien, Sun Nordstrønen, Anette Wik Silden, Merete Storegjerde, Thjimen Piek, Stian Nyheim, Birgitte Hestad, Tjakko Blaauw, Cecilie Grasdahl, Torbjørn Johannesen, rektor Lise Mikkelsen

1. Godkjenning av innkalling og sakliste	
2. Godkjenning av referat 23.januar	Tas på neste møte
3. Orienteringer	Ingen spesielle saker Jobber med å få fylt i asfalt i mange hull. Trafikksikringstiltak har vært positivt, og skolens tilbakemeldinger har blitt tatt på alvor.
4. Økonomistatus	Orientering Påminnelse til trinnkontaktene om 3000 kr til fellesaktivitet. Kan fargegrupper søke om pengene? Et sosialt treff på høsten og på våren Revidere vedtaket neste skoleår. Legges inn i planen for neste år
5. Kvalitetsutviklingsmøtet og foreldremøtet	Hvordan fungerte fordraget fra FUG: <ul style="list-style-type: none"> <li>- Litt mye monolog, litt lite dialog (5.trinn)</li> <li>- Kanskje flere ville kommet dersom de visste at det var utfordringer på trinnet (5.trinn)</li> <li>- Viktig tema, best når man får snakket sammen</li> <li>- Spesielt bra på basen</li> <li>- Fellesforedraget var veldig nyttig – men han hadde litt mye å gå gjennom på kort tid</li> <li>- Fint for å skape fokus på det kollektive ansvaret</li> <li>- Han fra FUG - kunne snakke både som far og skoleleder og tidligere lærer</li> <li>- Til neste år og nettvett-tema: kanskje ha foreldre/barn møter?</li> </ul> Kvalitetsoppfølgingsmøtet <ul style="list-style-type: none"> <li>- 18.mars</li> <li>- Dersom ikke Kari Anne kan delta må noen andre bli med</li> <li>- Elevundersøkelsen som kvalitetsoppfølging</li> <li>- Trivsel og læring</li> </ul>
6. Helledussen	Diskusjon Avholdes 12.juni Oppdatere oppgavelister

	<p>Trinnkontakter – mobilisere frivillige  Ha en eller to driftsansvarlige  Inkludering – hvordan kan vi inkludere på et slikt arrangement?  Kan barna få bonger – foreldrene betale? Klippekort?  Teste på 17.mai – inkludere alle barna på 17., og bare for skolebarna på helledussen?  Donasjoner på 17.mai og foreldrebetaling på helledussen  Foreslår for 17.mai komiteen at de tester det ut, de velger selv hva de gjør.  Tydelig kommunikasjon til foreldrene</p>
7. 17.mai orientering	Orientering utsatt da ingen fra trinnet var tilstede.
8. Eventuelt	<p>Spørsmål til Lise om forventninger knyttet til aktiviteter på skolen  Hvordan fange opp de som havner utenfor loopen  Kan vi kommunisere mer ut hva som er viktigheten av hvorfor vi fokuserer på fargegruppetreff og inkludering av hverandre  Påminner til foreldregruppene om folderen fra skolen og felles kjøreregler  Minne på vårens faregruppetreff  Få sendt en mail til trinnkontaktene</p>